
ZAPISNIK 

 

s 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 31. siječnja 2024. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 16:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 12 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan 
Antonina, Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir 
Kučić, Erik Mujagić, Roby Orlić, Eđidio Sepčić, Đanino Sučić (došao na sjednicu u 16:15) i Eliana Zec 
Solina. Odsutna: Natalija Marelić Tumaliuan.  

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, 
pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; Karmen Surdić Benvin, voditeljica Odsjeka za proračun, financije i 
računovodstvo (za 2. točku dnevnog reda); Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-
pravne, opće poslove i javnu nabavu (za 3. i 4. točku dnevnog reda). 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 23. sjednicu Gradskog vijeća te obavijestio vijećnike da je 
gradonačelnik Marin Gregorović povukao Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra dijela 
nekretnine pod oznakom č. zem. 2472/3, k.o. Martinšćica. 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća održane 26. prosinca 2023. godine 

1. Aktualni sat 

2. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Cresa za 2024. godinu 

3. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja/ice javne 
ustanove Creski muzej  

4. Prijedlog Odluke o visini iznosa turističke pristojbe koju plaćaju brodovi na kružnom 
putovanju 

5. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o porezima Grada Cresa  

 

Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 22. sjednice Gradskog vijeća održane 26. prosinca 2023. 

 

Ad. 1. 

Mladen Dragoslavić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Možete li nam objasniti novonastalu situaciju u Ustrinskoj vali vezano uz ribogojilište o 
kojem se vode opsežne diskusije proteklih dana. Kakav je stav Grada Cresa o tome, budući da je 
polovica vale pod Cresom, a polovica pod Malim Lošinjem? 
2. Situacija u creskom zdravstvu se iz tjedna u tjedan sve više komplicira. Imamo dvije 
doktorice opće prakse od kojih je jedna u mirovini, a druga pred mirovinom, kao i jedna od dvije 
zubarice. Čuli smo da na odjel hitne medicine dolazi doktorica iz Osijeka, koliko će to utjecati na 
rješavanje problema u obiteljskoj medicini i što Grad može ponuditi još kojem doktoru ako ga se 
pronađe? Građani su očajni i zahtijevaju brzo rješenje. 
3. Jedan od uvjeta koalicije HDZ-a i Hrasta da podrži proračun za 2024. godinu bilo je 
stipendiranje učenika i specijalizanata sa 500 eura mjesečno kao jedna od mjera dugoročnog 
rješavanja problema zdravstva na otoku. Kada možemo očekivati odluku gradonačelnika o 
provedbi toga projekta s obzirom da maturanti do kraja veljače moraju prijaviti interes za 
fakultete preko aplikacije Ministarstva obrazovanja? 

Iva Krivičić Miočić je postavila sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Kad se planira započeti s radovima na kanalizaciji u Valunu i kojom dinamikom će se izvoditi? 
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Lara Bressan Antonina postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. U niz prigoda vijećnici našeg kluba su upozorili na slabo održavanje javne rasvjete. Rasvjetna 
tijela koja su postavljena u sklopu projekta uštede vidljivo su korodirana i izgledaju općenito vrlo 
loše. Obzirom da nismo dobili nikakve povratne informacije u sklopu projekta bili smo u prilici da 
sami kontaktiramo izvođača, tj. dobavljača koji je rekao da oni u garantnom roku mijenjaju glave 
rasvjetnih tijela kod kojih dođe do habanja, korozije, nepravilnosti u radu i slično. Do kada traje 
taj garantni rok i koliko je reklamacija eventualno u tom roku bilo? 

2. Županija primorsko-goranska u čijem sastavu je Matični ured odlučila je, u dogovoru s 
ministarstvom, zatvoriti Matični ured u Cresu i sad umjesto jednom tjedno po bilo koji dokument 
treba ići u Lošinj. Djelatnice su ljubazne i vrlo brzo rješavaju zahtjeve upućene elektroničkom 
poštom, no, ipak, veći dio naših sugrađana ne vlada alatima elektroničkog doba pa možemo li 
našim sugrađanima osigurati ili edukaciju ili da mogu doći bilo kako do potrebne dokumentacije 
na taj način ili pak da možemo naći bilo koga od naših djelatnika i staviti barem povremeno na 
raspolaganje našim sugrađanima u vidu pomoći s elektroničkom poštom i da se podnese zahtjev 
putem e-građani jer definitivno, pogotovo starija populacija, ne barata sa time. Svatko ima nekog 
mlađeg koji mu može pomoći, ali ne baš svi. Ljudima nije baš jednostavno i lako. Konstatacija da 
nakon toliko vremena matični ured nije više u Cresu je malo nezgodna. 

3. Ni policija više nema uredovni dan u Cresu za predaju dokumenata pa kad netko treba 
ishodovati osobni dokument treba ići u Lošinj, a za to svima koji rade treba definitivno slobodan 
dan. Isto tako mu treba slobodan dan za podignuti dokument. Jedno i drugo mi je zabrinjavajuće 
kao vijećniku jer smo ipak grad. Ne bih voljela da taj status bude upitan  

Eliana Zec Solina postavila je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Prvo pitanje se odnosi na sanaciju šternje u Dragozetićima. Iz godine u godinu će se 
nastavljati to pitanje dokle god se šternja ne sanira.  

2. Zanima me kada će početi radovi u Belom vezano za vodoopskrbu i odvodnju? 

3. Treće pitanje odnosi se na parkiralište u Belom za koje je Mjesni odbor već dao mišljenje  
našem komunalnom društvu, ali i našem Odboru za promet. Međutim, skoro godinu dana je 
prošlo, a još se ništa nije pomaknulo. A prema neslužbenim informacijama će određena 
parkirališta ići u natječaj za zakup ali Beli nije u tom valu.  

4. Vezano za poskupljenje trajekta, što ste kao gradonačelnik tu u mogućnosti poduzeti kako bi 
nam se vratilo eventualno cijene na stari cjenik? 

Eđidio Sepčić postavio je sljedeće vijećničko pitanje:  

1. Imam povratno vijećničko pitanje koje sam već jednom postavio u vezi ulaza u grad Cres u 
ulici Turion. Prije mjesec dana sam bio prisutan kad je jedno dijete palo na ono što sam govorio. 
Postoji zub između ceste, puta koji ide prema gradu i iskrcajno-pretovarne zone. Taj zub je u 
svakakvom stanju, nikako dobrom. Trebalo bi to sanirati, malo ga nakositi ili nešto tako. I još 
jedna stvar. Kad su malo veće oborine, a ove godine ih je bilo dovoljno, ne može se proći do 
rampe jer ima vode 10-15 centimetara, samo uz dobre cipele, ako imate sreće. 

2. Zahvala gradonačelniče za moje pitanje da pošaljete prema Županiji i Hrvatskim cestama 
upit da se malo obrati pozornost na te ceste. Vozim prometnicama i vidim da su prisutni, rade 
svoj posao i čini mi se dobro. Na nekim dijelovima kod Martinšćice, vjerojatno je privatno 
vlasništvo, dečki ne mogu napraviti svoj posao pa bih htio prema odboru u Martinšćici isto dati 
jednu molbu da se taj dio očisti jer će to biti njima ljepše, a i gostima koji trebaju doći na to 
raskršće, da znaju da su stigli na raskršće. 

Damir Kučić je postavio sljedeća vijećnička pitanja:  

1. U prosincu su stali s radovima na zapadnoj obali pa me zanima kad se planira nastavak i koja 
je dinamika.  

Marko Kaštelan postavio je sljedeća vijećnička pitanja, a odgovore traži u pisanom obliku:  
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1. Zdravstvo je u očajnom stanju. Našao sam se u situaciji da sam bio na hitnoj. Doktorica radi i 
na hitnoj i mijenja drugu doktoricu. Fali lijekova. Imao sam problema jer nema lijekova, masti, 
svega fali. Razgovarao sam s penzionerima, s grupom penzionera koja se sprema doći kod vas jer 
ljudi ne mogu dobivati recepte. 

2. Parking Put fortece je ostao u katastrofalnom stanju, svi parkinzi su se nekako riješili. Budući 
da se oduzelo nekoliko parkirnih mjesta za kuće, predložio bih da se naprave dva prekrcajna 
mjesta. I da se riješe parkirna mjesta koja su ostala, a malo ih je ostalo. 

3. Rasvjeta u gradu. Ne mogu vjerovati da Grad nije uspio imati u zamjeni dva-tri kandelabra. 
Pala su dva-tri kandelabra, sad je mrak u tim dijelovima jer nisu zamijenjena. To su pitanja koja 
su se mogla riješiti tako da se dođe u gradsku upravu, a ne da se postave tu na vijeću. Ali pošto 
se ne mogu riješiti tako treba ih postaviti na vijeću. Od bure su se srušila, recimo, u Svetom Jurju, 
na Melinu, ima ih po Soldatićevoj koja ne rade. Tog na Svetom Jurju nema već 15 dana.  

Roby Orlić postavio je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Na prošloj sjednici Gradskog vijeća rekli ste da ćete stambeno pitanje mladih osoba, 
odnosno osoba koje nemaju riješeno stambeno pitanje na otoku, rješavati na način da ćete 
davati građevinske parcele koje su u vlasništvu Grada. Mi to predlažemo već dugi niz godina, a iz 
Grada je neprestano stizalo objašnjenje da tako nešto nije pravno moguće jer je Grad dužan 
prihvatiti najbolju financijsku ponudu i da nije moguće formirati natječaj na način da se ide 
nekom u korist jer bi to bilo diskriminatorno. Zanima me što se u međuvremenu promijenilo u 
zakonu Republike Hrvatske da je po Vašim najavama to sada moguće.    

2. Trenutno se obnavlja zgrada Susajde koja će se kasnije koristiti za rad udruga. Drago mi je da 
se tako nešto radi, ali me zanima za što će se koristiti stara zgrada vrtića koja je sad namijenjena 
za rad tih udruga i imate li nešto u planu za staru zgradu vrtića. 

3. Treće pitanje je laganog karaktera, ali je vrlo ozbiljno. Nedavno smo na Cresu imali skup 
stručnjaka koji su razgovarali o klimatskim promjenama i podizanju razine mora. Tu su bila 
ponuđena dva rješenja na koje načine bi se Cres mogao obraniti od tih klimatskih promjena i 
podizanja razine mora. Jedno rješenje je bilo da se izgradi nekakav betonski zid visine metar, 
metar i pol, a drugo rješenje je bilo nekakva pomična rampa koja bi se postavila. Zanima me, 
ukoliko se prihvati to prvo rješenje, odnosno podizanje zida, kako će se u to uklopiti japanski 
most za kojeg su se odlučili građani Cresa u anketi provedenoj prije par godina, a ako se 
odlučimo za rampu da li će ta rampa raditi na električnu energiju koja je proizvedena u solarnoj 
elektrani pored Orleca.    

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Dobio sam pismeni odgovor na pitanja o Elektrovodi. Moram reći da nisam zadovoljan. Uz 
općenite izjave o razlozima propasti Elektrovode nikakvi konkretni podaci. I obrazloženje o 
dokapitalizaciji ne drži vodu. No na jedno pitanje mi nije niti odgovoreno – koliko je plaćeno 
Komunalnim uslugama plaćeno za njihov udio u Elektrovodi. Molim u odgovoru samo brojke. 

2. Još u rujnu pitali smo što je s županijskom cestom koja vodi do kampa i to od Sv. Andreja i 
onaj krak od Šumice – asfalt je u dvije razine, građani se žale da s nešto širim vozilom oštećuju 
gume po oštrom rubu asfalta? Gdje je zapelo, hoćemo li završiti tu investiciju?  
Podsjetio bih samo da još nismo dobili odgovor na pitanje o tlačnim probama. 

3. Po ne znam koji put ponavljam pitanje o rješavanju Doma u Orlecu. Zar ovoj vlasti nije 
neugodno da jednu zgradu ne mogu imovinsko riješiti ili sanirati ili bilo što već dvije godine i pol 
godine ovog mandata? Bilo je govora da će se riješiti odnosi tako da Zadruga prihvati zamjensku 
nekretninu za svoj dio. Radi li se što na tome, je li zapelo? 

4. Gradonačelnik Grada Cresa navodno je donio odluku o sajmenim danima, još negdje 
polovicom prošle godine. Ja tu odluku nisam našao u našim službenim novinama pa ono što 
govorim temeljim samo na objavama u medijima. Dakle sajmeni dani u Cresu su razni, ali Creski 
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Semenj, koji je lani proslavio 480. obljetnicu upravo na tu obljetnicu više nije sajamski dan. I to 
nije odlučila Venecija (koja ga je proglasila), ni Beč koji ga je potvrdio, ni Pariz, ni Rim, ni Beograd, 
ni Zagreb, ni Bruxelles, nego baš mi, tu. Proglasili smo sajmene dane a našeg Semnja – nigdje. 

5. Vjerojatno najveći problem u javnim uslugama u Cresu su one zdravstvene. Vjerujem da smo 
svi ovdje svjesni ozbiljnosti situacije. Hitno nam treba dodatnih liječnika obiteljske medicine 
odnosno primarne skrbi. Više puta u zadnje dvije godine upozoravali smo na problem kadra, no 
nemam dojam da je itko shvatio ozbiljnost situacije. I zato smo danas tu gdje jesmo. Imamo 
nedostatak liječnika, one liječnice koje rade su premorene i pitanje koliko mogu izdržati ovaj 
tempo. Dobili smo informacije o novoj osobi na hitnoj, no to nažalost zbog sustava 
neprilagođenog malim sredinama neće donijeti puno koristi. Sjetit ćete se da smo s ovog mjesta 
tražili tematsku sjednicu na koju bi pozvali odgovorne za zdravstvo u županiji, tažili smo da se 
aktivno uključimo u rješavanje stambenog pitanja i slično. Je li moguće da je Cres u ovoj županiji 
zadnja rupa na svirali? Radi se o našim sugrađanima, njihovom zdravlju i životima i zato Vas 
molim, gradonačelniče, opširan odgovor – što se poduzima, što možemo očekivati i kako vam 
možemo pomoći? 

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Prilično je veliku pozornost javnost dala apelu mještana Ustrina koji se protive mogućoj 
izgradnji ribogojilišta u Ustrinjskoj vali. Obzirom da je jedna trećina te vale na području Grada 
Cresa dobio sam apele mještana Ustrina, koje sam proslijedio vijećnicima. Prema mojim 
informacijama ribogojilište je bilo planirano na Creskom dijelu uvale do 2018 kada je Prostorni 
plan uređenja Grada Cresa ukinuo tu mogućnost. Je li to točno, i kakve su informacije kojima 
raspolažemo obzirom da Grad Mali Lošinj na svom dijelu Ustrinjske vale još planira ribogojilište. 
Imamo li kakav kontakt ili povratnu informaciju od investitora, mještana ili bilo kojih drugih 
izvora? 

2. U kojoj je fazi obećana izgradnja treće trake za Merag. Već u više navrata objavljivani su 
podaci o tome da se planira i da će se graditi treća traka. Da se razumijemo, treća traka će nešto 
pomoći, vjerojatno najviše onima koji moraju samo do pristaništa i mještanima Merga i njihovim 
gostima. Dok čekamo pravo rješenje Merga – kada ćemo dobiti barem tu treću traku? 

3. Jadrolinija je uvela, na traženje gradova Cresa i Malog Lošinja dodatne polaske i to na liniji 
Merag-Valbiska tri polaska a na liniji Porozina-Brestova dva polaska. Čini mi se da su tu dobru 
inicijativu u Jadroliniji iskoristili za uvođenje višeg cjenika. Procjene nekih stručnjaka su da će se 
time na ovim, ionako profitabilnim, linijama ostvariti višemilijunski prihodi a da su troškovi 
dodatnih linija znatno manji. Znamo li projekcije i jesmo li o njima obaviješteni? Temeljem kojeg 
propisa je došlo do povećanja cijene za sve neotočane, dostavu, turiste, ali i naše ljude koji 
privremeno žive negdje drugdje? I još jedno pitanje – osjećate li se prevarenim ovim razvojem 
situacije, gradonačelniče? 

 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore:  

Pitanja predsjednika vijeća: 

- Vezano za dodatne linije na pristaništima Valbiska-Merag i Porozina-Brestova jučer sam bio 
u Jadroliniji na sastanku s predsjednikom uprave zajedno s gradonačelnicom Malog Lošinja i 
razgovarali smo upravo o tim temama. Naime, prije nekog vremena uputio sam jedan dopis u 
kojem sam obrazložio da takav način formiranja cijena, uspoređujući se s nekim drugim sličnim 
linijama, a istražili smo po prilici sve linije na teritoriju Republike Hrvatske koje bi bile usporedive 
s našim Zadar-Ošljak-Preko, Split-Supetar, gdje smo ustanovili da njihove linije, uvažavajući, 
naravno, njihove specifičnosti jer su većinom namijenjene putnicima, ne vozilima, a koje su 
korisnici većinom povlaštenog prijevoza, dakle učenici, ljudi koji rade u Zadru, pa se vraćaju na 
otoke, ja sam to jučer istaknuo na sastanku pred ravnateljicom Agencije i pred predsjednikom 
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uprave. Ustvrdio sam isto tako da je odgovornost uopće zbog načina formiranja cijena na 
ministarstvu koje je propustilo učiniti da jednako vrednuje milju od Cresa do Dubrovnika i Elafita, 
dakle, naša milja ne vrijedi jednako kao neka druga, tako da tu postoji veliki nesrazmjer i 
netransparentnost u određivanju cijena.  Istaknuli smo isto tako da očekujemo neke pomake u 
tom smislu, odnosno da nas se stavi u fer položaj i nekako smo se usuglasili da će se  optimizacija 
i uređivanje toga dogoditi iza ove sezone koja slijedi, dakle da ćemo ponovno dobiti nešto što bi 
trebalo biti puno životnije u odnosu na situaciju u kojoj se nalazimo. Dakle, mi od linija ne 
odustajemo i rekli smo da dodatne linije imaju smisla. Moglo bi se govoriti o svrsishodnosti linija 
na Brestovi-Porozina, ali kad bi se to uređivalo onda se cijeli sustav mora urediti tako da karta ne 
vrijedi na jednoj i na drugoj strani, jer bi tamo bilo mogućeg prelaska, kad bi se vraćali, išli s ove 
strane, a vraćali na onu ili obratno, tako da će na Jadroliniji i na Agenciji biti da sustav uredi. Mi 
smo se, naravno, obratili i ministarstvima regionalnog razvoja i pomorstva, tražeći od njih da se 
aktivnije uključe u rješavanje problema. Iz našeg zahtjeva za dodatnim linijama ne proizlazi da se 
cijene automatski moraju povećati iako je činjenica da su brodarima troškovi povećani u zadnjih 
nekoliko godina, ali to ih ne ekskulpira da se na ovaj način cijene formiraju, pogotovo imajući u 
vidu da se negdje za jednaku duljinu trajanja putovanja, gdje je možda više putnika, a manje 
vozila, dakle linije nisu profitabilne, drugačije formiraju i sezonske i vansezonske cijene karata, pa 
samim time i red plovidbe. Tako da iza ljeta očekujemo, neću reći povratak na staro jer na to ne 
možemo pristati jer bi to značilo manje linija, nego usklađenje. Rekao sam potpuno otvoreno da 
me ne zanima mišljenje brodara koji je tu koncesionar nego Agencije za obalni linijski promet, na 
njima je sva odgovornost da to iskomuniciraju prilikom usuglašavanja i prema nama kao 
otočanima i prema nadležnom ministarstvu koje je za to zaduženo. Osjećam li se prevarenim? Da 
budem potpuno otvoren jučer sam rekao da smo to tražili i prihvatili u dobroj vjeri, ali kad smo 
ušli u strukturu prijevoza i cijena i broja putovanja da nas više nitko ne može obmanuti jer imamo 
sve informacije i definitivno je sustav postavljen tako da nemamo jednaku vrijednost našeg 
putovanja kao neki drugi. To se može promijeniti odlukom ministarstva, pravilnikom koji nije 
donesen, pa je možda ovo dobro vrijeme da se ministarstvo uključi i vrednuje sve linije na koji 
način bi se trebale formirati cijene. Ili je kod nas to preskupo ili je negdje prejeftino, ali nisam 
pobornik da se nekom drugom nešto podiže nauštrb nas, ali moramo se dovesti u fer sustav kako 
bismo znali kako nas kao otočane država štiti, odnosno omogućava nam približno jednake uvjete 
kao što imaju naši sugrađani na kopnu. Tako da u tom smislu očekujem od ministarstva reakciju, 
a od Agencije usuglašavanje iza sezone kao što nam je rečeno pa ćete o tome biti dalje 
izviješteni.   

- Što se tiče treće trake za Merag mislim da bi radovi uskoro trebali krenuti jer smo dobili 
upite vezane za odlaganje građevinskog materijala. Slažem se da je treća traka bolja nego dvije 
trake, ali to nije cjelovito rješenje, a kako inicijative za cjelovitim rješenjem ne dolaze od onih od 
kojih bi trebalo, onda ćemo tu inicijativu dobiti od onih koji su se to odlučili potaknuti, a to će biti 
Županijska lučka uprava zajedno s Gradom Cresom. Inicijativa vjerojatno još mora proći upravno 
vijeće da se predloži idejno rješenje uređenja trajektnog pristaništa Merag. Neslužbeno sam vidio 
varijante i vjerujem da, kad to dođe nama kao informacija, neću reći odobrenje jer gradsko vijeće 
tu nema ingerencije, da ćete svi zajedno biti puno zadovoljniji i da će to biti dobar prijedlog 
prema onima koji bi trebali sudjelovati u rješavanju tog pitanja jer se radi o državnoj cesti D101, 
a mi ćemo tu biti proaktivni u smislu uređivanja prostorno-planske dokumentacije da to 
ispratimo i da nam nitko ne može reći da ne postoji rješenje za Merag nego da se to mora 
parcijalno rješavati. Možete i to očekivati vrlo skoro. 

- Što se tiče Ustrinske vale, dobio sam i ja inicijativu, pročitao sam što se oko toga događa. 
Moram reći da u našem prostornom planu takva odredba ne stoji, dakle ne može se na našem 
dijelu ništa raditi. Tražio sam informacije i od Primorsko-goranske županije, odnosno od Zavoda, 
s obzirom da je na neki način upućeno na tri adrese. Ako sam dobro shvatio, u odgovoru Zavoda 
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koji je išao prema organizatorima inicijative ne postoji mogućnost da se to realizira jer ni u 
Prostornom planu PGŽ takva mogućnost više ne stoji, a iz onog što sam ja shvatio stoji u 
Prostornom planu Grada Malog Lošinja, vjerojatno zato što Prostorni plan Malog Lošinja nije 
usklađen sa zadnjim izmjenama Prostornog plana PGŽ, pa samim time, ako sam dobro shvatio, 
čak i kad bi se htjelo to realizirati ne bi se moglo. Što se nas tiče mi u takvu realizaciju sigurno 
nećemo ići jer ne stoji u prostornom planu, a, ako me pitate osobno, mislim da ta uvala nije 
primjerena za takvu vrstu sadržaja. Ima uvala na našem arhipelagu sigurno puno primjerenijih 
koje nisu tako zatvorene i nemaju turističku vrijednost kao ta uvala. To sam mailom odgovorio i 
inicijativi i mislim da od toga neće biti ništa što se tiče Cresa, a i Primorsko-goranske županije.  

Pitanja vijećnika Sučića:  

- O privatizaciji Elektrovode se traži pisani odgovor pa će biti tako. 

- O županijskoj cesti i tlačnim probama isto će biti svrsishodnije da dostavimo pisani odgovor. 

- Dom u Orlecu je u postupku rješavanja. Nažalost, nekakvo je nesuglasje između izrađivača 
elaborata, odnosno geodeta i Ureda za graditeljstvo u smislu kako se treba formirati sama 
parcela i sad pokušavamo doći do konkretnog odgovora jer se njihova mišljenja razilaze iako je 
prijedlog parcelacije već poslan Uredu za graditeljstvo i urbanizam, a to je preduvjet da nakon 
toga krenemo u zamjenu s Poljoprivrednom zadrugom. Pripremili smo na Volniku parcelu koja bi 
njima odgovarala za zamjenu, a to će sve ići prema procjeni, a ne prema kvadraturi jer tako mi ne 
možemo raspolagati nekretninama. Dakle, u tom smislu je zapelo, zapelo je u proceduralnom 
djelu kako formirati parcelu. Stav je da ćemo na kraju svi zajedno trebati sjesti za stol pa da 
vidimo, možda i na višoj razini, što to znači u ovom smislu jer na ovaj način nećemo doći do 
željenog rješenja, a sama parcela obuhvaća malo više od same zgrade i ima nešto iza prostora i 
samim time taj prijedlog parcelacije možda ćemo morati uskladiti, a u svakom slučaju bez toga 
ne možemo napraviti podjelu. 

- Odluka o sajmenim danima je donesena u trenutku kada se dogodila ona super odluka Vlade 
Republike Hrvatske o proglašenju neradnih dana. Tajming je bio izvrstan, pozdravite premijera 
kad ga vidite. Donesena je na način da se do kraja naše sezone, a već je bio prošao Semenj, 
omogući ljudima da rade u onom dijelu u kojem se može. Konzultirajući tada odluke nekih drugih 
gradova svi smo se na neki način osvrtali jedni na druge da se snađemo u cijelom procesu. 
Odluka za ove sajmene dane će se u svakom slučaju donijeti. Veselim se takvim odlukama u to 
vrijeme i donošenju propisa koji nam jako puno pomažu kao i Zakon o pomorskom dobru koji je 
isto tako donesen pa bi mi sad imali neke obaveze, a ne možemo ih ispuniti jer su pravilnici na 
nekim javnim savjetovanjima pa ne znaš ni sam kad kršiš, a kad ne kršiš zakon. Trebao bi nešto 
donijeti do nekog datuma, ali prema pravilniku koji nije donesen. To vam tako nekad funkcionira, 
a odgovorna osoba mora to nekako presjeći i donijeti odluku, a kao što vidite ja sam je donio da 
je danas nemamo na gradskom vijeću pa ako bude trebalo konzultirat ćemo ministarstvo kada i 
ako se dogodi neki proceduralni problem po tom pitanju. 

- Što se tiče zdravstva ja sam u proteklih nešto više od 2-3 tjedna uputio, uz one konstantne 
pozive, prema ravnateljici doma zdravlja, zamjenicima župana, pročelnici za zdravstvo, dopis gdje 
smo obrazložili cijelu problematiku, zadnji je išao na župana, isto tako na upravni odjel sa cijelom 
pričom po ovome što ste vi naveli,  sa situacijom u kojoj se mi kao otočani nalazimo, a nalazimo 
se u situaciji da svi mi plaćamo zdravstveno osiguranje, a da doktora nemamo, iako smo mi 
spremni uključiti u dijelu koji se od nas može očekivati. Očekivat će se, da vas sad sve 
informiram, sve više i više. Dakle, neće više biti dovoljno osigurati smještaj, ni bilo kakav 
smještaj, za što mislim, a to sam rekao i ministru Berošu na Otočnom vijeću, da je to porazno. Mi 
ćemo se snaći, mi ćemo moći osigurati smještaj jer će si Grad Cres i građani Cresa moći priuštiti 
da plaćaju mjesečne rente liječnicima i zdravstvenom kadru koji to treba, ali postoje gradovi i 
općine koji to ne mogu. To će biti ozbiljan problem. Ali da se zadržimo na Cresu. Sredinom 
veljače bi trebala u Cres, na stalno radno mjesto, doći liječnica, specijalistica hitne medicine s 
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iskustvom rada u KBC-u. Uspjeli smo nakon traženja po otoku naći adekvatan smještaj kakav 
takav profil osobe očekuje i želi. Moram priznati da nije lako jer većina nekretnina takvog profila 
je zauzeta u smislu da se stanuje, a sve drugo što se iznajmljuje obično nije na razini uređenosti 
koju liječnici sada očekuju tako da sam se u jednom trenutku osjećao kao agent za nekretnine 
tražeći adekvatan smještaj, ali eto riješili smo to kao što smo uvijek rješavali. Ali da dopunim 
odgovor, mi ne da smo proaktivni nego smo u tom smislu najaktivniji jer smo jedini predložili 
Primorsko-goranskoj županiji kao jednoj od nadležnih institucija uz Ministarstvo zdravlja, 
zemljište sa građevinskom dozvolom da zajednički izgradimo zgradu koja bi služila upravo za tu 
svrhu. Ta inicijativa je došla s naše strane, Županija ju je prihvatila i stoji u proračunima i našim i 
njihovim, i mi ćemo, uz nekakva usklađenja te dozvole, u to krenuti. Što se naše aktivnosti tiče tu 
smo poprilično aktivni. Hoće li doći do toga da ćemo morati davati dodatke na plaću, onda ćemo 
morati to pitanje otvoriti malo slojevitije, možda i šire, jer to znači da ne možemo nekome davati 
dodatke, a nekome ne, bez obzira što je izvana pa ima ili nema smještaj. Dakle, dok se od nas 
očekuje smještaj, a prema najavama uskoro neće biti tako, to je u redu i to možemo riješiti, uz 
pomoć Županije i vlastitim snagama jer je zemljište naše i građevinska dozvola je naša i na taj 
način ćemo doći do novih stambenih kvadrata za tu svrhu. Vjerujte mi da ćemo doći u situaciju 
da ni to neće biti dovoljno pa će biti „tko ponudi više“. U takvom sustavu ja se bojim za one koji 
ne mogu ponuditi ništa. Ni mi ne možemo ponuditi kao što neki drugi mogu ponuditi, nisu to 
vjerojatno samo novčani iznosi, vjerojatno i neke druge pogodnosti jer nije se jednostavno 
preseliti na otok. To je činjenica, netko mora imati i tu motivaciju, sigurno to nije samo 
profesionalna motivacija, a uz ovakav sustav, ako možete primijetiti da svime onime čime 
upravlja država u ruralnim dijelovima, nažalost, evo sad se nešto pomiče po pitanju primanja 
državnih i javnih službenika, sustav se raspada. To sam isto tako rekao na Otočnom vijeću, bili su 
prisutni neki članovi Otočnog vijeća, premijeru, zato što je to očigledno. Evo dolje u ovoj zgradi 
su nam dragi gosti koje uvijek volimo i dajemo im prostor besplatno, katastar, državna geodetska 
uprava upravlja katastrom. Čovjek je nakon 40 godina rada otišao u mirovinu, nije ga nitko ni 
nazvao, možda sada govorim detalje koji su dosta osobni, pa ne bih smio. Anticipirajući tu 
situaciju, on je nama to i najavio, jer imamo dobre odnose, bio sam kod ravnatelja državne 
geodetske uprave u Zagrebu koji mi je rekao „Gradonačelniče, mi ćemo raspisati natječaj, ali uz 
ove plaće tko će se javiti“. Tako otprilike funkcioniraju javne službe o kojima vodi brigu država. 
Ovo je politički istup i ja se nadam da bilo tko, tko nakon ovih parlamentarnih izbora dođe u 
poziciju voditi brigu o tome, da će tu brigu voditi drugačije nego što se vodi sada zato što tim 
tempom će se Hrvatska prelomiti da se živi u nekoliko urbanih središta, a sve drugo će biti 
životarenje u smislu dostupnosti usluga. To je situacija što se tiče zdravstva, mislim da sam rekao 
sve, pitanja su opravdana od svih vijećnika.     

Pitanja vijećnika Orlića:  

- O skupu o klimatskim promjenama je vijećnik Damijanjević na zadnjem ili predzadnjem 
vijeću elaborirao cijeli tijek i dinamiku tog stručnog skupa. Ovi prijedlozi vam se čine da su nešto 
što se treba dogoditi, ali to su ad hoc rješenja ako želite trenutno riješiti problem, ali pažljivije 
slušajući cijeli taj stručni skup, a to nisu ljudi skupljeni ovako nego su to ljudi koji se profesionalno 
time bave s raznih aspekata, netko s građevine, netko s hidrometeorologije, osnovni problem u 
ovoj situaciji je mjerenje jer nemamo kvalitetne podatke kojima bi raspolagali kad bi donosili 
neke odluke koje bi bile puno inteligentnije. Nije rješenje samo izgraditi zid preko kojeg nitko 
neće moći, ali problem je što nemamo podatke i zaključak je bio da s obzirom na  cijelu štetu koja 
se trenutno događa i intervencije koje bi bile predložene da se dogode, da takva šteta ne postoji 
već postoji nelagodnost življenja u tom dijelu koje se ne događa samo nama, ali takva radikalna 
intervencija na vizuru ovog prostora koje su se sigurno u povijesti događale samo što mi o njima 
nemamo pamćenje, bi bila puno veća šteta nego kad bi funkcionirali s podacima mjerenja koje 
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trenutno nemamo. Postoje postaje koje daju neke referentne vrijednosti, ali nisu detaljne za ovo 
područje.  

Pitanje je povezano za sunčanu elektranu Orlec. Promijenio se predsjednik Uprave HEP-a što ja 
vidim kao dobru vijest i drago mi je da se to dogodilo jer po mom sudu tek sad se događa nešto 
po tom pitanju. Mislim da oni koji su uključeni u proces vide nekakav pomak, koliko imam 
informacije dogovorili su se s izvođačem da to mirenje krene u nekom smjeru. Vidjet ćemo kako 
će na sve to reagirati vlasnici zemlje koji su tu na neki način izigrani jer su očekivali da će to biti 
realizirano puno prije. Naravno, i građani Grada Cresa koji tu možda ne trpe izravnu financijsku 
štetu ali štetu ugleda i svega što je tu trebalo biti svakako. Tako da ja vjerujem da je to dobra 
vijest za sve građane Republike Hrvatske da je g. Frane Barbarić smijenjen jer u više navrata 
razgovarajući s njim ja sam vidio da taj čovjek ne želi to realizirati. To mogu reći jer sam to i 
njemu osobno to rekao da mislim da on to ne želi rješavati. Vjerujem da će se to sada pomaknuti, 
postoje inicijative za drugu fazu koje su vlasnici zemlje na neki način prihvatili, pa možda će se 
dogoditi elektrana i bez HEP-a za što mislim da ne bi bila najveća tragedija u ovoj priči, a možda i 
HEP ako odluči djelovati možda realizira tu elektranu. Mi smo uvijek tu na raspolaganju i rekao 
sam novom predsjedniku uprave da stojimo na raspolaganju i očekujemo da oni s nekom 
inicijativom prema nama dođu kako da se to realizira.  

- Što se tiče Susajde, tamo će biti prostora za udruge, ali tamo bi trebalo biti i prostora za 
kulturne manifestacije u dijelu gdje je bila dvorana. Ne znam hoće li biti prostora za sve udruge 
jer kad se zamisli zgradu ona izgleda jako velika, ali nije toliko velika da se svi odjednom tamo 
rašire. Tako da stara zgrada vrtića za sada neće izgubiti funkciju i smisao koju ima i mislim da 
trenutno ni ne treba. Nedavno smo to tome govorili s obzirom da je zbog udara vjetra došlo do 
nekakvih oštećenja da je prva stvar koju treba tamo napraviti je projekt energetske obnove pa 
ako budu postojala neka sredstva na raspolaganju da je uredimo pa da dobijemo zgradu koja je 
nešto primjerenija za rad udruga, a inače tko god ima potrebe za radom mi smo uvijek otvoreni i 
u tom smislu niti jedna udruga nije imala problema. Tamo su i političke stranke organizirane, 
Društvo Naša djeca i naše klape, pa mislim, s obzirom na našu veličinu i broj ljudi koji u Cresu 
boravi, da udruge više-manje dobivaju mogućnost realizirati svoje programe, a naravno da 
postoje specifičnosti kao što je udruga Parangal koja je od Grada dobila prostor koji nije u 
uporabnom stanju, ali u tom smislu postoji perspektiva nekih natječaja da im se taj prostor uredi 
tako da ćemo imati jako puno prostora za udruge u odnosu na broj stanovnika i više nego što bi 
to očekivali. 

- Gradsko vijeće je donijelo odluku na koji način možemo raspolagati nekretninama u skladu 
sa zakonom. Dakle, pravo građenja je institut koji postoji u Zakonu o vlasništvu i mi smo na taj 
način naše nekretnine stavili u funkciju po onim kriterijima koje je gradsko vijeće prihvatilo i još 
jednom vam čestitam što ste to učinili. Kroz ove dane bi trebali taj ugovor potpisati da se još 
neke stvari finiširaju da ništa ne ostane neizrečeno. 16 korisnika će sada potpisati te ugovore za 
16 nekretnina i ja se nadam da ćemo nakon toga, ako bude potrebe, nastaviti dalje s tim 
modelom, odnosno da možemo taj model širiti pa možda i na nekakve druge načine u ruralne 
dijelove Cresa. Mislim da se u zakonu nije ništa promijenilo, mi smo raspolagali s odlukom 
gradskog vijeća koju ste vi donijeli u skladu s kriterijima, odluka je legalna, u skladu sa zakonom 
Republike Hrvatske. Bilo je skepse oko toga, još uvijek postoji tu puno pitanja i u samoj realizaciji 
će se vjerojatno dogoditi nekakvi problemi, ali vjerujem da će se ti problemi prevazići jer su ljudi 
dobili priliku rješavati svoje stambeno pitanje prema povoljnijim uvjetima s obzirom da 
zadovoljavaju one kriterije koje je gradsko vijeće propisalo da moraju zadovoljiti, a to su da su 
mlađi od toliko, da tu žive, da su zaposleni i prema svemu onome što su se javili. Mislim da smo 
napravili jedan dobar posao koji za sada na otocima nije napravljen, nije da ga u Hrvatskoj nije 
bilo, ali na otocima nije još koliko mi je poznato pa se nadam da će to biti poticaj i za druge, a 
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možda ćemo i mi još jednom se naći u situaciji da kao gradsko vijeće i svi zajedno poboljšamo taj 
model. 

Pitanje vijećnika Kaštelana: 

- Tražio je pisani odgovor pa ćemo tako i odgovoriti. 

Pitanje vijećnika Kučića: 

- Ako sam dobro shvatio Županijsku lučku upravu u veljači bi se trebali nastaviti radovi 
završetka unutarnjeg gata, a isto tako u dijelu uređenja malog mandrača gdje bi se trebale naći 
drvene brodice u zimsko-proljetnom dijelu bi i mali mandrač trebao dobiti onaj smisao koji je 
najavljen, dakle, drvene brodice, uređen sidreni sustav, dubinski očišćen nakon 30-ak godina, a 
kako smo uspjeli s konzervatorima, nešto i osvijetljen decentnom rasvjetom.  

Pitanja vijećnika Sepčića: 

- Službe će izaći na teren da utvrde to o čemu govorite i hvala na intervenciji, svaka takva 
primjedba je dobro došla. Postoje i male komunalne akcije kroz koje se mogu takve stvari 
prijaviti, neki su vijećnici i to koristili, a to je poziv svim građanima da se jave kad je to otvoreno. 

- Održavanje lokalnih i županijskih cesta: za to kod Martinšćice ne znam točno o čemu se radi, 
ali to se može provjeriti pa reagirati. 

Pitanja vijećnice Zec Solina: 

- O poskupljenju trajekata sam odgovorio. 

- Za parkiralište Beli smo donijeli odluku i požurit ćemo komunalno društvo. Sad je Put fortece 
na redu i šest mjesta na Putu brajdi koji nisu vezani za zgrade. Uskoro će se raspisati natječaj.  

- Što se tiče vodovoda dokumentacija je na prethodnom savjetovanju pa kad se to završi 
može se raspisati natječaj za početak izgradnje sustava. 

- Sanacija šternje: bili su stručne službe na terenu prije Nove godine. Šternja je jako velika i 
nije točno određeno gdje pušta, što je probilo, ako se ne varam treba odrezati smokvu. Moram 
biti iskren da nemam konkretan odgovor kako krenuti u sanaciju, to je najveći problem i to me 
pomalo frustrira. Vodovod je ispustio vodu da se vidi gdje propušta, ali nije otkriveno, morat će 
netko zaroniti. Bojim se da ne krenemo u sanaciju, a da ne saniramo do kraja, to bi bilo najgore.  

Pitanja vijećnice Bressan: 

- Policija je imala neka bolovanja, mi smo im uputili pitanje i rekli su da će od kraja siječnja 
opet uredovati u Cresu. Podsjetit ću ih što su nam odgovorili pismeno.  

-  Što se tiče matičnog ureda, u Primorsko-goranskoj županiji su ukinuti u Kraljevici i Cresu, uz 
sve naše molbe i sugestije da se to ne učini. Po njima nema dovoljno korisnika, ljudi koji tu uslugu 
koriste da bi bio opravdan dolazak što god ja mislio o tome. Rekli smo kolegama iz nadležnog 
upravnog odjela da smo mi spremni u obimu kojem možemo, a da ne prekoračimo svoje ovlasti, 
pomoći ljudima u smislu printanja, slanja, tko god je došao nismo ga nikad odbili i mislim da je 
gradska uprava što se toga tiče dosta responzivna. Pozivam ljude koji to sami ne mogu da nam se 
obrate pa da vidimo u kojem smislu mi možemo pomoći, a pogotovo u nekim tehničkim 
stvarima. Sve druge pozivam da koriste online uslugu jer će na taj način uštedjeti vrijeme. 

- U vezi javne rasvjete smo imali koordinaciju negdje u studenom. Ustanovili smo, zajedno s 
održavateljima javne rasvjete, gdje su problemi i to smo reklamirali. Garancija je 10 godina, 
reklamirali smo što je korodiralo, a ne bi se trebalo dogoditi i vjerojatno je greška u proizvodnji. 
Slali smo nešto nazad i oni moraju poslati nama zamjenske lampe. Dakle, znamo koje su, 
popisane su, dobivamo informacije od održavatelja, ali nisu još sve zamijenjene jer su oni 
predlagali da gdje je tako u principu ostavljamo cijele ulice bez javne rasvjete što nama nije bilo 
prihvatljivo jer i ovako su pritužbe na dostupnost javne rasvjete koja više ne svijetli kao Betlehem 
nego je sad usmjerena po standardima. Na to nismo pristali nego po segmentima se radi dionica 
po dionica kako se nikad ne bi dogodilo da netko ostane kompletno bez javne rasvjete.  
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Pitanja vijećnice Krivičić Miočić: 

- Počeli su radovi na kanalizaciji u Valunu i uveden je izvođač. Imali smo koordinaciju i s 
Mjesnim odborom moramo utanačiti neke stvari vezano za korištenje prometnice. To je ono što 
su Valunjeni željeli da se riješi. Radovi će, prema onome što smo uspjeli s njima iskoordinirati, 
trajati do Sv. Marka, nakon toga bi trebali biti zaustavljeni i nastaviti se iza sezone.  

Pitanja vijećnika Dragoslavića: 

- Za Ustinsku valu sam odgovorio. 

- O zdravstvu sam odgovorio. 

- Stipendiranje bismo trebali kroz ove mjesece riješiti. Nitko ne upisuje i ne odabire zanimanje 
zbog visine stipendije i toga sam svjestan. U zadnjih desetak godina imali smo samo jednu 
stipendisticu koja se odlučila studirati medicinu. To je jedna vrijedna osoba koja trenutno ide na 
specijalizaciju koju ne može raditi na Cresu jer za to služe KBC-i i takvi sustavi. Ali ta inicijativa je 
hvalevrijedna i definitivno ćemo o tome voditi računa kao što sam i najavio. O tome ćemo trebati 
povesti raspravu na gradskom vijeću da otvorimo pitanje stipendiranja specijalizacije za ono što 
nama fali, a to je za obiteljsku i za hitnu medicinu. Da ponudimo to ljudima koji nisu s 
prebivalištem na Cresu da im stipendiramo specijalizaciju pa da oni imaju obvezu doći tu raditi. 
To je presedan u našem stipendiranju, nismo nikad stipendirali nekog tko nije ovdje živio. I ta će 
inicijativa doći pred gradsko vijeće pa vjerujem da ćete svi zajedno dobro razmisliti kako da 
nekog potaknemo ako i nije iz Cresa da prihvati našu stipendiju pa specijalizira nešto što nama 
treba i odluči se raditi na otoku. Tu nismo samo mi jedini faktor jer nismo poslodavac tim 
ljudima, to je Dom zdravlja ili Zavod za hitnu medicinu PGŽ. Ne možemo s njima potpisati ugovor 
kao poslodavac, ali možemo s poslodavcem da tu obvezu izvrše. Najgore bi bilo da mi to nekome 
izfinanciramo, a onda ta osoba iz organizacijskih razloga ode negdje drugdje.   

 

Vijećnica Lara Bressan Antonina očitovala se o dobivenim odgovorima: 

- Zahvalila bih se na odgovorima na današnja pitanja, a najviše što je iznenađujuće dobro 
sanirana stepenica na putu za „maljeriju“. 

Vijećnik Đanino Sučić očitovao se o dobivenim odgovorima: 

- Zahvaljujem se na obećanjima pisanih odgovora i molio bih da se držimo rokova. Nadam se 
da će dom u Orlecu biti u nekom razumnom roku riješen. Što se tiče sajamskih dana ne 
smijemo zaboraviti svoju tradiciju bez obzira kakve nam logične ili nelogične zakone nameće 
vlast. Što se tiče zdravstva, hvala na opširnom odgovoru, nadam se da ćemo ga riješiti. 
Nažalost, mislim da je problem, i u katastru i u školstvu i u zdravstvu i u policiji i u svim drugim 
tijelima za koje se naša država brine, plod strateškog višegodišnjeg neulaganja. Sad bismo mi 
koji nemamo poreznih prihoda za te namjene trebali nadoknaditi sve što država ne napravi. 
Tu smo u nezgodnoj situaciji i treba svaki put prozvati državu. Vjerujem da će svi vijećnici 
podržati pametne i razumne prijedloge da se riješe problemi naših građana bez obzira što 
ćemo principijelno biti protiv nekih stvari jer nije u redu da se terete gradovi koji nemaju 
prihode. Isto tako treba jasno reći da svi ljudi koji danas rade u tim sustavima školstvo, 
zdravstvo, javna sigurnost, katastri, gruntovnice, sudovi, ne znam kako se ti ljudi osjećaju kad 
netko dođe izvana i dobije bonus na plaću, a on je radio 10, 20 ili 30 godina u tom sustavu, a 
da nije dobio ništa. To je nešto o čemu treba voditi brigu kad budete razgovarali s 
ravnateljima tih ustanova.  Ne možemo dovoditi nove ljude i davati im basnoslovne uvjete, a 
zanemariti one koji su danas ovdje jer ćemo izgubiti one ljude koji su iz ljubavi i uvjerenja bili s 
nama svo ovo vrijeme. Ponovit ću da smo trebali prije dvije godine puno grublje razgovarati sa 
županijom, oni su dolazili, obećavali sve i svašta, ali to se nije realiziralo.  

Vijećnik Robi Orlić očitovao se o dobivenim odgovorima: 
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- Ostalo je visjeti u zraku pitanje visećeg japanskog mosta. Postavio sam pitanje za nekretnine 
koje Grad Cres ima u vlasništvu koje bi se koristile za rješavanje stambenog pitanja i to nije 
imalo nikakve veze sa zgradom koja se planira graditi na Melinu. To je POS-ova zgrada, a sad 
se radi ta zgrada po projektu koji je prije napravljen. Vi ste najavili da ćete koristiti nekretninu 
u vlasništvu Grada u budućnosti za rješavanje stambenog pitanja, ne nužno mladih ljudi, nego 
ljudi koji nemaju riješeno stambeno pitanje, a cijelo vrijeme se tvrdilo, još dok ste bili zamjenik 
gradonačelnika, da nije moguće formirati natječaj na način da se nekom pogoduje prilikom 
kupnje nekretnine, konkretno građevinskog zemljišta. Mene zanima što se konkretno 
promijenilo u zakonu Republike Hrvatske u tom razdoblju da je to sada moguće. Molim pisani 
odgovor. 

Predsjednik Kučić izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima i postavio dodatno pitanje: 

- Možemo li dobiti uvid u ugovor s Jadrolinijom u vezi mojeg trećeg pitanja. 

 

Ad. 2.  

Karmen Surdić Benvin obrazložila je Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 
političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada 
Cresa za 2024. godinu. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Đanino Sučić. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Cresa za 2024. godinu, te će se 
objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.3. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za izbor i 
imenovanje ravnatelja/ice javne ustanove Creski muzej. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja/ice javne 
ustanove Creski muzej, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.4. 

Luka Vuković Župan obrazložio je Prijedlog Odluke o visini iznosa turističke pristojbe koju plaćaju 
brodovi na kružnom putovanju. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Marčelo Damijanjević. 

Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o visini iznosa turističke pristojbe koju plaćaju brodovi na kružnom 
putovanju, te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.5. 

Đanino Sučić obrazložio je Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o porezima Grada Cresa. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o porezima Grada Cresa. 
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U 17:25 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 23. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/8 

URBROJ: 2170-4-03-01/01-23-8 

Cres, 31. siječnja 2024. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


